
Haberler > Yazarlar > Vahap MUNYAR > 'Çetelere teslim olmayız' mesajını o gece 23.25'te attım

Vahap
Munyar

'Çetelere teslim olmayız' mesajını o gece 23.25'te attım
30 Ağustos 2016

ALANYA Kaymakamı Hasan Tanrıseven, cep telefonundan FETÖ’nün hain darbeye kalkıştığı
15 Temmuz 2016 gecesi saat 23.25’te attığı Twitter’dan paylaştığı mesajı meslektaşım İsmail
Küçükkaya’ya gösterdi:

- Saatine dikkatinizi çekerim. Bu mesajı attığımda henüz Sayın Cumhurbaşkanımız CNN Türk’te
Hande Fırat’ın telefonundan “meydanlara çıkın” çağrısı yapmamıştı.

Sonra telefonu bana uzattı, mesajı okudum:

- Türkiye Cumhuriyeti hukuk devletidir. Çetelere teslim olmaz.

Mehmet Ali Dim’in başkanlığını yürüttüğü Alanya Gazeteciler Cemiyeti’nin ödül töreni öncesinde TRT
Genel Müdürü Şenol Göka, Türkiye Gazeteciler Federasyonu Başkanı Yılmaz Karaca ve yönetim
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kurulu üyeleri, Alanya Belediye Başkanı Adem Murat Yücel’le sohbet ederken Kaymakam Hasan
Tanrıseven aramıza katıldı.

Tanrıseven, hemen FETÖ konusuna girdi:

- Biz yıllardır ne çekiyoruz o çeteden.

Ardından şu ifadeyi kullandı:

- O “Vali” var ya o “Vali”... 

- Kimi kastediyorsunuz?

- Kimi olacak, Hüseyin Avni Mutlu’yu kastediyorum. O adamla Diyarbakır Valiliği sırasında çalıştım.
Başarısızdı ama kenara çekileceğine İstanbul’a vali yapıldı.

Mutlu’nun Diyarbakır Valiliği görevi sırasında başarılarıyla gündeme geldiğini anımsattım, yanıtladı:

- Medya onu başarılı sanıyordu. Ben o dönemde İçişleri Bakanlığı’na üzerime düşen uyarıları yaptım.
Hepsi Bakanlık kayıtlarında vardır.

Sonra 15 temmuz gecesi 23.25’te attığı mesaja döndü:

- Sayın Başbakanımızın, “TSK içindeki bir grubun kalkışması söz konusu” açıklamasını duyar duymaz
İlçe Emniyet Müdürlüğü’nde kriz masamızı oluşturduk.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın çağrısı üzerine ilçe meydanına çıktıklarını kaydetti:

- Alanya, demokrasi nöbetlerine sonuna kadar sahip çıktı.

İsmail Küçükkaya ile geçmişte Batman Çağdaş Gazetesi’nde çalışmış olan Tanrıseven’e takıldık:

- Artık valilik için önünüz açık demektir...

Gülümsedi:

- 2 yıl önce Manavgat’daydım. Şimdi Alanya’da görev yapıyorum.

Kamuda, iş dünyasında FETÖ operasyonu yürütülürken, geçmişte, yani 17-25 Aralık 2013’ten daha
önce ilgili kurumlara iletilen şikayetler, dosyalar dikkate alınıyor mu acaba?

ALANYA'DA 69 MİLLET YAŞIYOR
ALANYA Belediye Başkanı Adem Murat Yücel, ilçenin turizm potansiyeline örnek verdi:



ALANYA Belediye Başkanı Adem Murat Yücel, ilçenin turizm potansiyeline örnek verdi:

- Alanya’da 69 farklı milletten insan yaşıyor. Yabancılara ait konut sayısı 38 bin. 17 bin yabancı
devamlı konaklıyor ilçemizde.

Alanya’nın normal dönemdeki turizm gelirini anımsattı:

- 3.5-4 milyar dolar turizm gelirimiz olurdu. Bu yıl 1 milyar dolara kadar indi. Son umudumuz Kurban
Bayramı tatilinde gelecek yerli turistlerde.

YENİ NESİL ARAÇLARDA 'ÇEVRE' ÖNE ÇIKIYOR

BİRLEŞMİŞ Milletler eski Genel Sekreteri Kofi Annan, Paris’te düzenlenen ve yeni Scania’nın da
tanıtıldığı “Uluslararası Sürdürülebilir Ulaşım Forumu”nda şu mesajı verdi:

- Scania gibi şirketler, enerji ve yakıt tasarrufu ile sürdürülebilirlik için öncülük ediyor. Yeni nesil
araçlar, birçok yeni teknoloji sayesinde çevreye duyarlılığını kanıtlıyor.

Ulaştırma sektörünün önemine işaret etti:

- Taşımacılık sektörü, sürdürülebilir kalkınma için önemli bir güç haline geldi.

Scania CEO’su Henrik Henriksson, son 10 yıllık gelişime vurgu yaptı:

- Son 10 yılda yaptığımız 2 milyar Euro yatırım, adım adım bugünün yeni nesil araçlarını ortaya çıkardı.
Hedef, müşterinin maliyetlerini aşağı çekmek.

Scania Türkiye Genel Müdürü İlhami Eksin, iç pazara döndü:

- Yeni nesil araçlarımız Türkiye pazarına 2017’nin ilk yarısında girecek.
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